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110 dies

  

Ja han passat 100 dies de la nova legislatura. Aquests 100 dies han servit més que res per a posar-me al
dia del nostre Ajuntament, ja que com diuen alguns companys, el nostre govern és un govern de
continuïtat des de fa 4 anys.
Trobem a faltar una manca d’inversions reals. Fixeu-vos en els vestidores del pavelló nou. En dies
comencem a veure els pressupostos del 2024, esperem que siguin realistes i no una paròdia per sortir
del pas.
He participat el just com a regidor de l’oposició, cosa que ara canviarà i fiscalitzarem molt més les
decisions que es prenguin, això sí, donant-t’hi suport si són correctes o aixecant la veu si creiem que no.
A la manca d’inversions reals podem afegir-hi el problema de la neteja diària de la nostra problacio. UPM-
ERC-CUP ho atribueixen a la dificitària i obsoleta plica que tenim i que no es pot fer res fins a la seva
renovació el 2025. La veritat és que hem vist com el nostre govern fa tot el possible per mantenir el
poble en bon estat, no ho podem negar, i també sabem que les persones, de vegaden pequen
d’incivíques i això no ajuda gaire.
El projecte estrella de la nostra campanya, la comissaria a Torroella, ja tenim clar que no es farà aquesta
legislatura per la manca d’ambició d’aquest govern.
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